
coNsrLrul JUDETEAN BUZAU

PROCES VERBAL

incheiat in gedinta ordinari a
Consiliului Judegean Buziu

din data de 27 septembrie 2OL2

Lucr5rile gedintei sunt conduse de domnul Marian - Cristinel Bigiu -
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

La gedint5 participE: vicepregedintii Consiliului Judetean BuzSu - Neagu
Petre - Emanoil 9i Romanescu Cristinel Si consilierii judeteni: Baciu Gabriel -
Paul, Bddulescu Dorin - Valeriu, Bodea Gheorghe, Burducea Adrian, Burlacu
Ion, Coman lon, Dobricd Dumitru, Damian Elena, Florescu Raul - Ioan,
Ghinioiu Constantin, David $tefan, Diaconitd Cornel, Dr5goi Emilian, Ghiveciu
Adrian - Iulian, Lungu Romeo - Daniel, MSntoiu lon, Muzgoci Doru,
Nedelcu Grigore, P5le D5nut, Petre Adrian - Robert, Popescu D. Ion,
Pitigoi Robert - Ionut, Stoian Florina, Toni Viorel - Lary, Tudor Mariana -
Carmen, T5nase Valentin, -l ircavu 

Marius, Vlad George - Aurelian, Vlase
Gheorghe.

A absentat: Dumitragcu Eduard - Cblin.

La lucrdrile gedintei mai participe Domnul GavrilS Laurentiu
Secretarul Judetului Buz5u, domnul Ciolan Liviu - Mihai - director executiv al
Direcliei economice a Consiliului Judetean Buz5u, 9i doamna Rdican Doinita -
geful Serviciului juridic din cadrul Directiei juridice gi administratie publicd
localS a Consiliului Judetean Buz6u gi in calitate de invitat domnul colonel
Georgescu Florin - geful Structurii teritoriale pentru probleme speciale
Buz5u.

De asemenea, la lucrbrile gedintei sunt prezenti reprezentanti ai presei,
radiourilor gi posturilor locale de televiziune.

Domnii consilieri au fost convocati la gedinta ordinarb prin convocare
scris5 cu num5rul de inregistrare 9963/24.09.2012.

Lucr6rile gedintei sunt deschise de domnul Marian Cristinel Bigiu -
Pregedintele Consiliului Judetean care a spus:

- Bunb dimineata gi bine ati venit la gedinla ordinarE din 27 septembrie
a,  c .



In temeiul art. 94, alin. (1), din Legea nr. 215/200t a administratiei
publice locale, republicat6, cu modificErile 9i completSrile ulterioare, prin
Dispozitia Pregedintelui nr. 373 din 20 septembrie 2012, Consiliul Judetean
Buzbu a fost convocat astlzi,27 septembrie a.c., in gedintb ordinarS.

La gedint5 sunt prezenti 31 de consilieri judeteni.
Lipsegte 1 consilier judetean (Dumitragcu Eduard - CSlin).
$edinta este legal constituitd 9i igi poate desfSgura lucrdrile.

*

ln conformitate cu prevederile art.57 alin.(5) din Regulamentul de
organizare gi functionare a Consiliului Judetean Buz6u gi ale art.42 din Legea
nr. 215/2OOt a administraliei publice locale, republicatS, cu modificdrile gi
complet5rile ulterioare, procesul-verbal al gedintei din data de 30 august a
Consiliului Judetean Buz5u a fost afigat pe site-ul Consiliului Judetean Buz6u,
toti cei interesati av6nd astfel posibilitatea sE verifice corectitudinea
interventii lor din cadrul gedintei.

DacE nu sunt observatii, supun aprob5rii prin vot, procesul-verbal al
gedintei Consiliului Judetean Buz6u din data de 30 august 2012.

Supus la vot, procesul-verbal al gedintei Consiliului Judetean Buzdu din
data de 30 august a fost aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 31 de
consilieri judeteni prezenti la gedintd gi Presedintele Consiliului Judetean
Buzbu gi 1 -abtinere" - Florescu Raul - Ioan.

Pentru gedinta de astbzi vd propun urmbtoarea ordine de zi:

I. PROIECTE DE HOTARARI PRIVINDI

1, Rectificarea a VII - a bugetului propriu al judetului Buz5u pe anul
2012.

2. Repartizarea pe comune, orage gi municipii a sumei de 764.000 lei
reprezent6nd sume defalcate din taxa pe valoarea ad6ugat5 pentru
echilibrarea bugetelor locale pentru susginerea programelor de dezvoltare
localS 9i pentru proiecte de infrastructur6 care necesit5 cofinantare localS pe
anul  2012.

3. Rectificarea a II-a a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2012
al Teatrului ,,George Ciprian" Buzbu.

4. Rectificarea a III-a a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2012
al Spitalului Judetean de Urgentd Buz6u.

5. Adoptarea Monografiei economico-militare a judetului BuzEu.

6. Aprobarea componentei gi a Regulamentului de organizare gi
functionare a Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului gi urbanism a
judetulu i  Buzdu.



7. Actualizarea componentei nominale a Comisiei pentru Protectia
Copi lu lu i  Buzdu.

8. Aprobarea unei modificdri in statul de functii al gcolii Populare de
Arte gi Meserii Buz5u.

9, Modificarea HotErArii Consiliului Judetean nr.l38/2012 - actualizat6
prin HotE16rea Consiliului Judetean BuzEu nr.15I/20t2 privind numirea
Consiliului de Administratie al Spitalului Judetean de Urgentd Buzdu.

1O. Desemnarea reprezentantilor Consiliului Judetean BuzEu in
Consili i le de Administratie ale unor instituti i de culturb de interes judetean.

11. Aprobarea complet5rii, prin act aditional a Statutului
Asocialiei"Clubul Sportiv Handbal Club BuzEu 2012".

12. Aprobarea contractului de colaborare intre Consiliul Judetean
Buzdu, Asociatia ,,Marian Cozma" Bucuregti 9i Clubul Sportiv ,,Dinamo"
Bucuregti.

13. Aprobarea participErii Consiliului Judetean BuzEu in calitate de
coorganizator al Festivalului C6rnatilor de Plegcoi - Edilia a V-a.

II. INFORMARI, NOTE, INTERPELARI

*

Suplimentar, v5 propun gi proiectul de hot616re pentru aprobarea
cofinantdrii de cEtre Consiliul Judetean BuzEu a proiectului LIFE10
ENV/RO/727 ,,Valorificare degeurilor din constructii gi demolari din judelul
Buz6u" in cadrul Programului LIFE+ Polit ici de Mediu gi Guvernare, discutat
Tn comisii.

Supun aprobdrii ordinea de zi a Sedintei de astdzi, astfel completatS:

Supusd la vot, ordinea de zi cu completarea propusS, a fost aprobat5
cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti la gedint5 9i
Pregedintele Consiliului ludetean Buzdu.

Proiectele de hotbr6re inscrise pe ordinea de zi astfel aprobat5, au fost
analizate gi discutate in gedintele comisii lor de specialitate din data de 25 gi
26 seDtembrie a.c.

1. La proiectul de
propriu al judetului Buzdu

hot516re privind
pe anul  2012, sunt

rectif icarea a VII-a buoetului
interventii?



Nu au fost interventii. Proiectul de
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31
Presedintele Consiliului Judetean BuzEu.

hotbr6re, supus la vot a fost
de consilieri judeteni prezenti gi

2. Sunt observatii la proiectul de hotdr6re privind repaftizarea pe
comune, orage gi municipii a sumei de 764.000 lei reprezent6nd sume
defalcate din taxa pe valoarea ad5ugatb pentru echilibrarea bugetelor locale
pentru sustinerea programelor de dezvoltare locald gi pentru proiecte de
infrastructurS care necesit5 cofinanlare localS pe anul 20L2?

Domnul Florescu Raul - Ioan: - Av6nd in vedere cd sumele alocate
localit5ti lor nu sunt repartizate echidistant Si sunt foarte multe comune cu
probleme mari gi care nu se reg5sesc in aceast5 distribuire, noi ne rezerv5m
dreptul de a vota impotriv6 la aceastS hotbr6re.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - G6nditi - v5 cd sunt doar 7
miliarde, vorbind in bani vechi, gi ar fi trebuit sd impbrlim unitar pe fiecare
local i tate 60,70,  80 de mi l ioane le i  vechi .

Domnul Florescu Raul - Ioan: - Mie mi s-a p6rut foarte mare suma
alocata pentru arierate la o comunb micd, Valea Salciei.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Legat de comuna Valea Salciei
sd gtit i cb nu s-au luat salarii le de 4 luni. DacE am fi dat B0 de milioane la
fiecare nu rezolvau nicio problemS, aga cb am zis sE rezolv5m mai int6i
anumite probleme de functionare a anumitor localit5ti. DacS vE uitati bine o
sE vedeti cd sunt foarte multe primSrii PSD care nu au primit bani, ci doar
comunitdtile care au intr-adevbr probleme.

Domnul Florescu Raul - Ioan: - Sunt prim5rii in judet cu arierate
mari care nu au primit bani, Comuna Pardogi, de exemplu are arierate mari.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Nu este vorba de arierate.
intrebafi-l pe domnul primar de la Pardogi dacS a f5cut vreo adresa la
Consiliul Judelean legat5 de aceastb problemE. impd(irea nu a fost polit icS.
Aceastd sum5 nu rezolvd toate problemele, dar s-a incercat c6t de c6t
rezolvarea unor probleme de func$ionare a unor localitdti.

Nu au mai fost alte observatii. Proiectul de hotbr6re, supus la vot a fost
aprobat cu 24 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti Si
Pregedintele Consiliului Judelean Buz5u 9i B voturi ,, impotriv5" (Burducea
Adrian, Burlacu Ion, Coman lon, Vlad George - Aurelian, Nedelcu Grigore,
Stoian Florina, Damian Elena, Florescu Raul - Ioan).
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3. Aveti observatii la proiectul de hotSr6re privind rectificarea d II-.a o
bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2Ol2 al Teatrului ,,George Ciprian"
Buzdu?

Nu au fost observatii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a fost aprobat
cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

4. La proiectul de hotdr6re privind rectificarea a III-a a bugetului de
venituri 9i cheltuieli pe anul 2QI2 al Spitalului Judetean de Urgentd Buzbu,
sunt interventii?

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a fost
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezengi gi
Presedintele Consiliului Judetean BuzEu.

5. Aveti observatii la proiectul de hotdrdre privind adoptarea
Monografiei economico-militare a judetului Buzdu?

Nu au fost observagii, Proiectul de hotdr6re, supus la vot a fost aprobat
cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean BuzSu gi 1 ,,abtinere" - Vlase Gheorghe.

Domnul Vlase Gheorghe: - Eu md ab$in Si ag vrea sd spun gi de ce.
Nu pot vota un proiect de hotdr6re fbr5 s5-i cunosc continutul. Am inteles cE
este secret de stat, dar s5-l voteze cei care au autorizatie de acces. Nu pot
vota un proiect fbrd sd mE uit despre ce este vorba, drept pentru care eu mE
abtin la acest proiect de hot5rdre.

Domnul Colonel Georgescu Florin: - DacE imi permiteti, vd pot
spune cb monografia economico - militard nu este secret de stat. Monografia
poate fi consultatS de c5tre orice persoanb care doregte sE o consulte. Are
aproximativ 400 de pagini gi dati-mi voie domnule consilier, ce ar fi
insemnat sE fac 400 de exemplare pentru fiecare. Dumneavoastrd v-ati dus,
ati cerut sb consultati monografia, in calitatea dumneavoastrb de consilier
judetean?

Domnul Vlase Gheorghe: - Nu vE repeziti la mine gi nu mE luati la
intrebEri.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Domnul Vlase cine v-a spus cE
documentatia este secretd?

{



Domnul Vlase Gheorghe: - Domnul Secretar al Judetului
informat la comisie.

Re-a

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Haideti sd nu blocEm gedinta Si
sd provocim o discutie care chiar nu are sens. Domnul colonel a spus cd cine
doregte poate consulta aceastd mohografie. Poate a fost o gregealS de
comunicare dar cred cd in acest moment problema este rezolvat5 si nu mai
are sens sE dezvoltdm.

*

6. Sunt observatii la proiectul de hotSr6re privind aprobarea
componentei gi a Regulamentului de organizare gi functionare a Comisiei
tehnice de amenajare a teritoriului gi urbanism a judetului Buz5u?

Nu au fost observatii. Proiectul de hotdr6re, supus la vot a fost aprobat
cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

7. La proiectul de hot5r6re privind actualizarea componentei nominale
a Comisiei pentru Protectia Copilului Buz5u, sunt observatii?

Nu au fost observatii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a fost aprobat
cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

8. La proiectul de hot5r6re privind aprobarea unei modificiri in statul
de functii al $colii Populare de Arte gi Meserii Buzdu, sunt observalii?

Nu au fost observatii. Proiectul de hotdr6re, supus la vot a fost aprobat
cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului ludetean Buzdu.

9. Sunt interventii la proiectul de hot5rdre privind modificarea HotEr6rii
Consiliului Judetean nr.t38/20I2 - actualizat5 prin Hot6r6rea Consiliului
Judetean Buz5u nr.151/2012 privind numirea Consiliului de Administratie al
Spitalului ludetean de Urgent5 Buzbu?



Nu au fost interventii. Proiectul
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

hot5r6re, supus la vot a fost
de consilieri jude$eni prezenti gi

1O. La proiectul de hotd16re privind desemnarea reprezentantilor
Consiliului Judetean Buz6u in Consili i le de Administralie ale unor instituti i de
culturE de interes judetean, propun ca alegerea reprezentantilor sE se facd
prin vot deschis. Au avut loc discutii intre reprezentantii f iec5rui partid gi s-a
ajuns la anumite concluzii astfel:
- domnul Petre Adrian - Biblioteca judeteanE ,,V. Voiculescu" BuzEu
- domnul Pitigoi Robert - Muzeul judetean ,,A. I. Odobescu" Buzbu
- doamna Stoian Florina - Teatru ,,George Ciprian" BuzSu
- domnul Mdntoiu Ion - $coala populard de arte gi meserii Buz5u
- domnul David $tefan - Centrul judetean pentru conservarea

gi promovarea culturii traditionale Buzdu

Domnul Joni Viorel - Lary:- Domnule Pregedinte dorim sb gtim cum
s-a ajuns la aceast5 ?mpErlire a unit5ti lor de invdt6mSnt, Noi nu am fost
consultagi in aceastd problemS, doar am fost anuntati in aceast6 dimineat5
cE ne revine $coala populard de arte Si meserii Buz5u.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - tn primul 16nd vreau sb vE spun
cE sunt Consili i de Administratie neremunerate. S-a discutat cu membrii PNL
gi PSD gi eu am crezut cE ati fost consultati gi dumneavoastrS. Aveti o altE
optiune?

Domnul Joni Viorel - Lary: - Sincer, da. ln cadrul Muzeului judelean
,,A. I. Odobescu" sau in cadrul Centrului judegean pentru conservarea gi
promovarea culturii traditionale Buzbu.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Atunci i l rugSm pe domnul
Robert Pigigoi s5 treac5 la $coala popularS de arte gi meserii Buz5u gi
r6mSne domnul M5ntoiu Ion la Muzeul judetean ,,A. L Odobescu" Buzdu.

Domnul Joni Viorel - Lary: - VE multumim domnule Pregedinte.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Supun la vot desemnarea
reprezentantilor Consiliului Judetean BuzSu in Consili i le de Administratie ale
unor instituti i de culturi de interes judetean.

Desemnarea reprezentanlilor Consiliului Judetean Buzdu in Consili i le de
Administratie ale unor instituti i de culturS de interes judetean a intrunit un
numSr de 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

de
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Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Pentru desemnarea
reprezentanlilor Consiliului Judetean Buzbu in Consiliul de administratiq al
instituti i lor de culturE au fost alegi urmEtorii consilieri cu unanimitate de
voturi:
- domnul Petre Adrian - Biblioteca judeteand ,,V. Voiculescu" Buzdu
- domnul M5ntoiu Ion - Muzeul judetean ,,A. I. Odobescu" Buz6u
- doamna Stoian Florina - Teatru ,,George Ciprian" Buzdu
- domnul Pitigoi Robert - $coala popular6 de arte gi meserii Buzbu
- domnul David $tefan - Centrul judetean pentru conservarea

9i promovarea culturii traditionale Buzdu

Supun la vot proiectul de hot5r6re astfel cum a fost completat cu
numele consilierilor judeteni propugi.

Proiectul de hot5r6re, supus la vot a fost aprobat cu 32 de voturi
,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului
Judetean Buz5u.

11. Sunt interventii la proiectul
complet6rii, prin act aditional a Statutului
Club Buz5u 2Qt2'?

Nu au fost interventii. Proiectul
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

de hotd16re privind aprobarea
Asociatiei "Clubul Sportiv Handbal

hotdrAre, supus la vot a fost
de consilieri judeteni prezenti gi

de
31

12. Sunt observatii la proiectul de hotd16re privind aprobarea
contractului de colaborare intre Consiliul Judetean Buz6u, Asociatia ,,Marian
Cozma" Bucuregti 9i ClubuI Sportiv,,Dinamo" Bucuregti?

Domnul Baciu Gabriel: - Domnilor consilieri, domnule Pregedinte,
grupul de consilieri PSD va vota acest proiect de hot5r6re, inteleg6nd toat5
documentatia care a fost depus5 gi toate motivatii le. Vrem insd sd sprij inim
mai mult echipele locale. Pentru asta am sE vb dau un exemplu: echipa de
rugby junior a Buz5ului a fost transferati la FocAani din l ipsd de fonduri.
Majoritatea copiilor, care sunt elevi, se pierd, nu se pot duce la FocAani.

Ideea esentialS este sd avem grijd de echipele gi talentele locale.
VE multumesc.

Domnul Romanescu Cristinel: - Vis-a-vis de echipa de rugby, cu
domnul pregedinte de la ,,Stejarul" Buz6u avem discutii. Intr-adev5r anul
trecut din motive de subfinantare echipa a fost transferat5 la Foc9ani.
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Sunt lucruri discutate, deja s-a pornit un proiect prin care sportul
buzoian va fi sprij init din ce in ce mai mult iar anul viitor acei copii gi aeea
echipE va reveni la Buzdu.

Domnul Vlad George - Aurelian: - Domnule Pregedinte consilierii
judeteni ai grupului PDL nu sunt de acord cu alocarea acestei sume de bani
pentru echipa ,,Dinamo" Bucuregti pentru cd noi consider5m cd echipele cu
traditie din judetul Buz5u se zbat in anonimatul l igii inferioare.

Nu au mai fost alte interventii. Proiectul de hotdr6re, supus la vot a
fost aprobat cu 24 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti
gi Pregedintele Consiliului Judetean BuzSu gi 8 voturi ,, impotriv5" (Burducea
Adrian, Burlacu lon, Coman lon, Vlad George - Aurelian, Nedelcu Grigore,
Stoian Florina, Damian Elena, Florescu Raul - Ioan).

13. Aveti observatii la proiectul
participSrii Consiliului Judetean Buz5u
Festivalului C6rnatilor de Plegcoi - Editia a

Nu au fost intervengii. Proiectul
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei
Pregedintele Consiliului Judetean BuzEu.

de hot616re privind aprobarea
in calitate de coorganizator al
V-a?

hot6rSre, supus la vot a fost
de consilied judeteni prezenti gi

de
31

14, Sunt observatii la proiectul de hotd16re privind aprobarea
cofinan!5rii de c5tre Consiliul Judetean BuzEu a proiectului LIFE10
ENV/ROl727 ,,Valorificare degeurilor din constructii gi demolSri din judetul
Buzdu" in cadrul Programului LIFE+ Polit ici de Mediu 9i Guvernare?

Nu au fost interventii. Proiectul de hotbr6re, supus la vot a fost
aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" de cei 31 de consilieri judeteni prezenti 9i
Pregedintele Consiliului Judetean Buzbu.

II. INFORMARI, NOTE, INTERPELARI

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Legat de ce a spus domnul
Baciu, ag avea o propunere dac5 ne puteti da o aprobare de principiu in a
incepe discutii le pentru redeschiderea bazinului de inot de la Sala Sporturilor.
Au venit foarte multe solicitdri de la p6rinti de a redeschide bazinul. VE
consult dacb sunteti de acord cu acest lucru?

Toti domnii/doamnele consilieri judeteni au fost de acord cu
propunerea domnul PreSedinte Marian - Cristinel Bigiu'



Domnul Coman lon: - Domnule Pregedinte pe Valea Buz5ului existS o
firm6 ,,Elsid" SA care concesioneazd terenuri, suprafete mari. Vreau sd vE
intreb dacd gtiti ceva de aceastS firm5.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Da, gtim ceva despre aceast5
firmd a depus o autorizatie la Consiliul Judetean gi este vorba de construirea
unor minicentrale.

Domnul Coman lon: - Mie mi se pare destul de periculoasd treaba
care vrea s-o fac5 pentru cE este o captare pe conducte gi asta presupune sd
nu mai curgd apa pe aval.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu:- intr-adevdr am avut la mapE o
autorizalie, gtiu cE este o firma destul de puternicS, este un proiect mai
vechi. Nu gtiu dac6 poate fi o problem5 legat de ceea ce spuneti
dumneavoastrS, dar o sE mi interesez.

Domnul Coman Ion: - tn comuna CislEu sunt B0 de ha. concesionate
de aceast6 firm5.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Aceast5 problemb nu tine de noi.
Este o problem6 a Consiliului Local Cisl5u dac5 este concesionatE sau nu
aceastb suprafatb de 80 de ha.

Domnul Muzgoci Doru: - Eu cunosc foarte bine situatia. Aici se pune
problema ?ntre dezvoltarea proiectelor Hidroelectrica, intre Siriu 9i Buzbu
care inseamnb 300 gi ceva de milioane de euro gi dezvoltarea acestor
minicentrale, tot pe albia r6ului Buzbu care inseamnS sume mult mai mici.
Este extrem de interesant5 o astfel de discutie gi privegte nu numai
comunit6tile locale ci chiar intregul judet BuzEu. Poate vom purta aceast6
discutie in viitor.

Eu vreau altceva sE vb rog domnule Pregedinte, am in fatd un memoriu
adresat dumneavoastr5 9i Consiliului Judetean gi sper sE ne ajutati sE
rezolv5m mScar ceva din aceastd mare nevoie care sunt banii pentru Spitalul
Nehoiu. Spitalul Nehoiu, incep6nd din septembrie este pus in imposibil itatea
de a mai functiona. Acolo bani de medicamente nu mai sunt deloc, bani
pentru intretinerea spitalului nu mai sunt deloc. Spitalul Nehoiu este un
spital care deservegte intreaga zon5, dar este sustinut numai de Consiliul
Local Nehoiu. Fiind gi o problemS nouE acea trecere de la Minister cdtre
Consili i le Locale, practic in aceste vremuri tulburi comunitatea localS, aga
s5racd cum e, s-a trezit pe cap gi cu o responsabilitate gi mai mare, Eu voi
merge sb caut spruin gi in alte locuri, vom ruga deputatii nogtri sd ne ajute,
sb ne sprijine, pentru cE nu putem lSsa acest spital sE moar5 gi poate
Consiliul Judetean poate ajuta cel putin in acele arierate de la intretinere,
pl6ti curente. A mai f5cut-o gi vE rugdm sd sprijinili acest proiect de salvare
a Spi ta lu lu i  Nehoiu.
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Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Domnule consilier, in deblocarea
situatiei de la Spitalul Nehoiu m-am implicat personal de cel putin trei ori
pdn5 acum. Sb nu uitSm de ultima dat5 c6nd a fost vorba de reducerea
numdrului de paturi care ar fi dus la desfiingarea Spitalului Nehoiu. Cunosc
destul de bine situatia, vom ?ncerca in continuare sE ne implicEm. Vom
organiza o int6lnire cu doamna directoare Istrate gi cu domnul primar Lungu,
o sE invitdm 9i pe cei responsabili de la Directia de S5nEtate PublicS. Din ce
gtiu se vor aloca nigte fonduri gi pentru arieratele de la spitale. Acea sumd
dat6 prin Ordonant5 de Guvern de 277 de miliarde, am inteles cb nu este
cheltuitS in totalitate, dar prin normele de aplicare nu au putut fi plStite
arieratele nici ale Spitalului Judetean, nici ale Spitalului Nehoiu sau Rm.
Sarat. Agtept5m noile norme gi poate se va rezolva. Eu am ridicat-problema
spitalelor c6nd am vdzut normele de aplicare ale acestei Hot6r6ri. In rest vd
pot spune cd vom avea o discutie cu conducerea spitalului gi ne vom implica
in continuare cum ne-am implicat gi p6n5 acum.

Domnul Muzgoci Doru: - Graba constd gi in faptul cd existd riscul ca
specialigti i sE plece din zon5, nemaifi ind plStiti Si ati v5zut cet este de greu
sE aduci un medic intr-o comunitate mic5 gi s5rac5 gi in situatia aceea s-ar
putea sE avem o cas5 frumoasd dar nelocuitS. Stim cd v-ati implicat gi ati
sprij init Spitalul Nehoiu dar sincer sE fiu ag vrea sb vb rog s5 intelegeti cE
necesitb interventie urgent5.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - $tiu cd este o prioritate.

Domnul Muzgoci Doru: - Mai am o problem5 domnule Pregedinte,
am primit un rdspuns scris despre drumurile judetene de pe Valea Buz6ului.
Pentru unul din drumuri, este vorba de drumul comunal Pbtirlagele - Colti,
sunt depuse nigte documente la dumneavoastrb de c5tre prim5rii le din zon6
pentru a trece Tn cadrul Consiliului Judetean gi este 9i firesc sE se int6mple
aga pentru cd acest drum se aflS undeva in trecut la anul 1800, cam aga
arat5 acel drum comunal. Este o situatie foarte ciudat6, se merge de la
Pitirlagele, circa un kilometru gi ceva, portiune care apartine P5tirlagelui,
dupE care se rupe. . . . .

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - E un drum care aparline de
PAnStdu gi duce la Colti. Dacd imi dagi voie sE vb r5spund, intr-adevdr este o
documentatie, s-a incercat gi in mandatul trecut sE se realizeze acest lucru,
Eu am discutat gi eu cu domnul primar gi este o problem6 pe care cred cE
am rezolvat-o cu d6nsul. Considerati-o o problemb rezolvatS. A fost drum
licitat, au fost fonduri, dar nu gtiu din ce cauz6 s-a blocat.

Domnul Muzgoci Doru: - V5 multumesc domnule Pregedinte.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Ag vrea sE ridic o problem5 legat6 de
Compania de Apd. gtiu cE ei au fost infi intati printr-o Hot5r6re a Consiliului
Judetean, dar gtiu in acelagi timp cd ei functioneaz5 in regimul unei societdti
comercia le.
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Cred cE ar fi bine ca intr-o Sedinld viitoare, poate chiar periodic,
dumnealor sE facd o informare in cadrul Consiliului Judetean, deoarece
constat ci in multe localitSti din judet sunt foarte multe nemultumiri
vis-a-vis de facturarea apei potabile gi apei pluviale in lunile de vard. Cu
toate cd judetul Buz6u a fost un judet afectat de secetd la facturile de ap5
pluvialS apar sume importante. De asemenea, in ultimii 4 ani legat de
cregterea tarifului la apd care a crescut de la 30 gi ceva de mii s-a ajuns la
peste 70 de mii metrul cub de ap5. Ar fi bine ca 9i noi, consilierii judeteni sa
cunoa5tem aceastS problemS.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Domnule Ghinioiu, punegi pe
hertie toate aceste probleme, le vom da reprezentantului nostru din Consiliul
de Administratie care le va transmite domnului director Tescaru.

Domnul Ghinioiu Constantin: - A doua problemd: eu v-ag sugera
dumneavoastrd 9i domnilor consilieri judeteni, ca in viitor sd luEm in
considerare necesitatea judetului Buz6u de a avea o echip5 reprezentativS,
fie ea de handbal masculin, feminin care sd devind un brand de imagine
pentru judegul nostru. Sunt judete, de exemplu Carag Severin a infi intat
recent echipa care a fost campioana Rom6niei, CSM Regita care creeaz6 o
imagine judetului. Din experient5 vE spun cE despre Rm. Sdrat se vorbea gi
la radio gi la televizor cdnd aveam o echipb de handbal in l iga I de volei
masculin.

Domnul Marian - Cristinel - Bigiu: - tmpreun5 cu domnul
vicepregedinte Romanescu am discutat acest aspect gi ceea ce s-a votat
astbzi sunt nigte pagi premergStori pentru un asemenea lucru.

DacE nu mai sunt alte interventii, declar inchise lucr5rile gedintei
noastre de astbzi.

Lucrbrile gedingei au luat sf6rgit,

SECRETARUL JUDETULUT BUZAU,

MIHAI . LAURENTIU GAVRILA

Steno-tehnored
Steliana SulS
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